
On zaświadczy o Mnie
Św. Bazyli powiedział: Całe dobro pochodzi od Ojca przez Syna,
a dociera do nas dzięki Duchowi Świętemu. To niezwykle ważna
prawda  o  Duchu  Świętym.  Czasami  w  naszych  potocznych
wypowiedziach, z lekkim uśmiechem na twarzy, wskazujemy na
Ducha  Świętego,  który  to  czy  tamto  nam  objaśnił  albo  nas
oświecił. Tymczasem tak jest rzeczywiście. To On, Duch Święty
jest i mocą, i światłem, i mądrością, dzięki której w całej
prawdzie odsłania się przed nami cała rzeczywistość. Dlatego
dzisiaj Pan Jezus mówi: Gdy zaś przyjdzie On, Duch Prawdy,
doprowadzi was do całej prawdy. Do jakiej prawdy prowadzi nas
Duch Święty? Najpierw do prawdy o samym Bogu. Wszystko, co
wiemy  o  Bogu,  co  warte  jest  uwagi  i  wysłuchania,  ma
rzeczywistą wartość gdy pochodzi od Ducha Świętego. Daje temu
wyraz  św.  Paweł  Apostoł,  gdy  mówi:  Nikt  też  nie  może
powiedzieć  bez  pomocy  Ducha  Świętego:  «Panem  jest  Jezus».
Warto czasami pomyśleć, czy nasze wypowiedzi o Bogu, o Panu
Jezusie naprawdę pochodzą od Ducha Świętego. Św. Grzegorz z
Nazjanzu uczy: Tyle masz w sobie Ducha Świętego, ile miłości
do Kościoła. Uroczystość Zesłania Ducha Świętego to narodziny
Kościoła. W Duchu Świętym, przez wiarę, rodzimy się do nowego
życia z Bogiem. To Duch Święty w konfesjonale przekonuje nas o
miernocie istnienia w grzechu, ale to również On prowadzi nas
do piękna życia z Bogiem i przywraca nam nadzieję i sens życia
z Bogiem i bliźnimi. Nie ustawajmy w naszym wzywaniu Jego
mocy: Przyjdź Duchu Święty. [prob.]    
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